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Verslag vergadering dinsdag 26 april 2007 
 

Aanwezig: Stefaan Decock, Danny Van Laethem, Kris Beullens, Thierry Godefroidt, 
Hildegart De Smet-Vandendriessche, Lieven Cnudde, Aimé De Langhe, Peter Degraeve, Luc 
Vlerick, Josiane Martens-Detandt, Marc Vanderbeken 
Verontschuldigd: Ilse Van Robbroeck-Cornette, Cathy Claessens, Filip Baguet, Daniëlle De 
Munter, Dina D’haene-Librecht, Johan Vanden Daele, Anne Deseure-Vanmaercke 
 Welkom en bezinning 
  
 Goedkeuring en opvolging verslag vorige vergadering (1/02/07) 
� Het verslag wordt zonder opmerkingen goedgekeurd. 

 
 Evaluatie 
� Galabal: Evaluatie leerlingenraad/oudercomité betreffende het galabal: meer wisselgeld 

voorzien, beter alle drankbonnetjes voorzien bij begin van de avond (is nu in 2 delen 
gebeurd om de sleutelhangers terug te krijgen). Mantovani is vrij duur. Een alternatief (o.a. 
Qubus) is te onderzoeken. 

� Barcelonareis: Reis is goed verlopen. Voor de leerlingen die niet deelnemen aan de reis is 
een alternatief programma voorzien. Het is moeilijk deze leerlingen te motiveren om 
aanwezig te zijn. Voorstel van het oudercomité om de leerlingen inspraak te geven in de 
opmaak van dit alternatief programma of te betrekken bij de organisatie ervan. 

� Middagpauze: Een evaluatie heeft weinig zin gezien er volgend jaar toch niet kan 
gewijzigd worden (praktische noodzaak). De vraag wordt eveneens doorgespeeld naar 
andere geledingen zoals ondersteuners, onderwijzend personeel, leerlingen. 
Leerlingen welke een warme maaltijd op school gebruiken zijn gescheiden van ‘de 
boterhameters’. Reden: warme maaltijden dienen enkel gebruikt te worden door de persoon 
die hiervoor betaald heeft. 
 

 Stand van zaken themagroep ouderbevraging 
� Wordt besproken op een volgende vergadering. 

�  
 Feedback werking LOP schooljaar 2006-2007 
� De werking van het LOP komt moeilijk op gang. Nieuwe voorzitter is verkozen, een 

nieuwe deskundige dient te worden aangesteld. Enkele behandelde items zijn: Time-out 
projecten te Ronse en de Topklassen (Totaal Onderwijs Programma). 

 
 Medewerkers opendeurdag 6/05/07 en actie goede doel 
� Een lijst wordt doorgegeven i.f.v. de medewerking (taakverdeling) van het OC aan de 

opendeurdag. Digitale lijst wordt later doorgemaild. 

� Goede doel:  
• Er komt een artikel in de krant (Standaardgroep) m.b.t. de veiling van het schilderij. 



• Er is een werkgroep die dit voorbereidt. 
• Er is contact met Donaat De Riemaecker. 
 

 Omschakeling Oudercomité naar Ouderraad 
� Op voorstel van de directie zal het OC overschakelen naar Ouderraad. Marc Vanderbeken 

onderzoekt het eventuele impact hiervan op de werking. 

 
 Toelichting directie 
� Rekenmachines: er wordt toch gekozen voor een kleinere rekenmachine voor de eerste 

graad en de latere aankoop van een duurdere machine. Reden: eventuele verlies van de 
rekenmachine, er is geen overeenkomst met andere studierichtingen (buiten SB college) 
betreffende de rekenmachine,  voor bepaalde examens wordt enkel de kleinere 
rekenmachine toegelaten. 

� Voorstel door de leerlingenraad om een interne schoolraad op te richten. De opstart 
zou dit schooljaar nog gebeuren. Marc Dewaele, Stefaan Decock, Hildegart De Smet en 
Josiane Detandt stellen zich hiervoor kandidaat. Datum voor een eerste vergadering wordt 
meegedeeld. 

� Antirookbeleid: de school wil actief werk maken van een antirookbeleid en een 
alcoholpreventie door middel van een gezondheidscoördinator en indien haalbaar een 
nieuwe werkgroep. 

� Verkenningsdag voor eerstejaars: zou dit jaar starten in de voormiddag. Ook het 
middagmaal zou op school gebruikt worden (reeds vertrouwd met de organisatie van de 
middagpauze). Een foto (leerlingenkaart) per leerling zou genomen worden en de lockers 
zullen toegewezen worden. 

� Ministerieel decreet leerzorg: een aantal types leerlingen zal toegelaten worden in het 
traditioneel onderwijs. Dit betekent extra zorg voor de school. 

 
 Varia  
� Een ouder meldt dat tijdens een inspectiebezoek bij een leerkracht de evaluatie van deze 

leerkracht gebeurde in het bijzijn van een aantal leerlingen. Dit lijkt niet aangewezen. 

� Volgende vergadering dient een nieuwe ondervoorzitter verkozen te worden (Josiane is 
reeds 4 jaar ondervoorzitter en dit is de maximumtermijn volgens de statuten). Ook de 
functie van secretaris is vacant (Dina heeft vanaf volgend schooljaar geen kinderen meer op 
het SBcollege). 
Kandidaturen voor de functie van secretaris worden verwacht tegen uiterlijk 01 juni 2006 
om 12.00u. 
 

De volgende vergadering gaat door op donderdag 18 juni 2007 om 20.00u 
 


